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Ander Balázs
országgyűlési képviselő
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Érkezett : 2017 JÚL 20.
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a Nemzet i
Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez

„Hív a vasút, vár a MÁV?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk .

Tisztelt Miniszter Úr!

A több mint 7000 kilométer hosszúságot elérő hazai vasútvonalaink Európa egyik legsűrűbb
hálózatát alkotják . A pályavasúti infrastruktúrát szakszerű munkájával működtető csaknem
negyvenezer vasutas állami megbecsülése, s ezen keresztül megtartása — hiszen az elvándorlás,
vagy a munkaerő-hiány ezen a területen is érezteti a hatását — nagyon fontos nemzetgazdaság i
érdek. Az áruszállításban és a közösségi közlekedésben betöltött szerepénél fogva a MÁV
zökkenőmentes működése, a dolgozók körülményeinek javítása komoly feladat . Az
utasbiztonság is megköveteli, hogy normális bérezéssel próbálják elejét venni a szakképzet t
munkavállalókat is sújtó fluktuációnak.

Mindezekre való tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, történt-e olyan a MÁV-nál, hogy
2017. január elsejétől esetleg visszaminősítettek munkaköröket. Előfordulhatott-e, hogy ez év
elejétő l, az addig szakmunkás bérrel honorált munkakörök után, már nem az egyébként pártunk
által is üdvözölt magasabb garantált bérminimum jár ?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel ,

Budapest, 2017. július 19.

Ander Balázs

Jobbik
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